
Kronika Naczelnej Rady Adwokackiej
Przedstawiamy skrót wydarzeń z udziałem Naczelnej Rady Adwokackiej.

7-9 października, odbył się XIV Bieszczadzki Rajd w Polańczyku. Udział w nim wzięli m.in. adw.
Przemysław Rosati, prezes NRA, adw. Stanisław Estreich, członek Prezydium NRA i
przewodniczący Komisja Integracji Środowiskowej, Sportu i Turystyki przy Naczelnej Radzie
Adwokackiej, adw. Justyna Mazur, przewodnicząca Komisji Wizerunku NRA, adw. Dariusz Lipski,
wiceprzewodniczący Komisji Wizerunku, dziekan Okręgowej Rady Adwokackiej w Rzeszowie adw.
Marcin Cichulski oraz dziekani izb adwokackich i członkowie NRA.

Rajd połączony był ze szkoleniem z zakresu cyberbezpieczeństwa przeprowadzonym 7 października.
Pierwszą część szkolenia pt. „Aktualne problemy cyberbezpieczeństwa kancelarii adwokackich”
poprowadził dr Marcin Rojszczak, adiunkt na Wydziale Administracji i Nauk Społecznych Politechniki
Warszawskiej. Prowadzący omówił z uczestnikami przykładowe problemy z zakresu
cyberbezpieczeństwa, z którymi mogą spotkać się adwokaci w codziennej pracy. Zaprosił on również
uczestników do udziału w zaplanowanej na dzień 7 grudnia 2022 r. konferencji naukowej pt.
„Tajemnica adwokacka w usługach online”, organizowanej przez WAiNS Politechniki Warszawskiej,
WPiA Uniwersytetu Gdańskiego oraz Naczelną Radę Adwokacką wraz z Instytutem LegalTech przy
NRA.

Drugą część szkolenia pt. „Dobre praktyki dotyczące cyberbezpieczeństwa w działalności kancelarii
adwokackich i pracy adwokata” poprowadził adw. Przemysław Barchan, Dyrektor Instytutu LegalTech
przy NRA. W trakcie tego szkolenia prowadzący omówił założenia, konstrukcję i charakter projektu
Dobrych praktyk, które zostały skierowane przez Naczelną Radę Adwokacką do konsultacji
środowiskowych, a także odpowiedział na pytania uczestników szkolenia. Prowadzący zachęcił
również uczestników do wzięcia udziału ww. konsultacjach środowiskowych.

8-9 października, Zespół ds. Kobiet NRA zorganizował podczas Ogólnopolskiego Kongresu Kobiet
panele dyskusyjne w ramach Centrum Praworządności oraz Zatokę Porad Psychologiczno-Prawnych.
W panelu wzięły udział m.in. adw. Natalia Klima-Piotrowska, przewodnicząca Komisji Praw Człowieka
NRA, adw. dr Katarzyna Golusińska, przewodnicząca Komisji ds. Równego Traktowania NRA.

10 października, adw. dr Agnieszka Zemke-Górecka, wiceprezes NRA, wzięła udział w debacie
online, zorganizowanej przez Koło ds. kobiet przy ORA w Krakowie, na temat mediacji.

11 października, adw. Przemysław Rosati, prezes NRA, wziął udział w spotkaniu Komisji Wizerunku
NRA, z jej przewodniczącą adw. Justyna Mazur. Tematem spotkania był projekt związany z
zaangażowaniem samorządu w social mediach.

12 października, adw. dr Agnieszka Zemke-Górecka, wiceprezes NRA, wzięła udział w panelu
"Wyzwania gospodarcze” podczas Podlaskiego Forum Ekonomicznego, który odbył się w Operze i
Filharmonii Podlaskiej w Białymstoku.

12-14 października, adw. Przemysław Rosati, prezes NRA, wziął udział w Ogólnopolskim Zjeździe
Dziekanów Wydziałów Prawa w Gdańsku.

13 października, adw. Przemysław Rosati, prezes NRA, wziął udział w "Debacie eksperckiej - czy
warto współcześnie studiować prawo?” w ramach Ogólnopolskiego Zjazdu Dziekanów Wydziałów
Prawa na Wydział Prawa i Administracji - Uniwersytet Gdański. W debacie brał udział także r.pr.
Włodzimierz Chróścik, prezes KRRP, moderatorem był prof. Marcin Wiszowaty.

13 października, odbyło się kolejne posiedzenie Prezydium Naczelnej Rady Adwokackiej. (czytaj
relację)
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14 października, adw. Przemysław Rosati, prezes NRA, adw. Sławomir Ciemny, przewodniczący
Wyższej Komisji Rewizyjnej, adw. Justyna Mazur, przewodnicząca Komisji Wizerunku NRA, adw.
Andrzej Zwara, prezes Biblioteki Palestry i członek Prezydium, wzięli udział w uroczystości 70-lecia
Izby Adwokackiej w Szczecinie. 

14 października, adw. Przemysław Rosati, prezes NRA, wziął udział zdalnie w konferencji
"Godność... czy na pewno?", zorganizowanej przez Komisję do spraw Równego Traktowania przy NRA
oraz Komisję Praw Człowieka NRA na Uczelni Łazarskiego w Warszawie. W konferencji wziął udział
także m.in. adw. Piotr Zięba, wiceprezes WSD. 

14 października, adw. Przemysław Rosati, prezes NRA oraz adw. Henryk Stabla, skarbnik NRA,
wzięli udział w spotkaniu z Ergo Hestia w sprawie zmian w ubezpieczeniu OC adwokatów. 

14 października, adw. Bartosz Grohman, sekretarz NRA, adw. Katarzyna Gajowniczek-Pruszyńska,
wicedziekan ORA w Warszawie, adw. Kamil Szmid, koordynator sekcji praktyków prawa przy ORA w
Warszawie oraz adw. Anisa Gnacikowska, członek NRA, uczestniczyli w konferencji „Adwokat dla
przedsiębiorcy”, zorganizowanej w Ministerstwie Rozwoju i Technologii. Głos zabrał adw. Bartosz
Grohman, który zwrócił uwagę jak bardzo zmienia się zawód adwokata w ostatnich latach oraz na to,
że obecnie przedsiębiorcy muszą radzić sobie w gąszczu przepisów. Pomóc w tym może adwokat.
Mec. Grohman zachęcał, aby przedsiębiorcy korzystali z konsultacji adwokackich na wczesnym
etapie przedsięwzięć.
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